

張貼日期: 12/7/2025-23/7/2025 檔案編號: PAM/PRE/CH041/2025

致:聚龍居各業戶

會所舞蹈室暫停開放

會所1樓舞蹈室將於以下期間暫停開放,以進行天花油漆工程,詳情如下:-

受影響範圍	日期	時間 全日	
1 樓舞蹈室	2025年7月22日(星期二)		

不便之處,敬請原諒!如有任何查詢,請致電 2694 8298 與會所職員聯絡。

聚龍鄉村俱樂部

To: All Residents of Parc Royale

Dance Room of the Clubhouse Temporarily closed

Please be informed that the 1/F Dance Room will be temporarily closed for ceiling painting works the following period : -

Affected Area	Date	Time	
1/F Dance Room	22 July 2025 (Tuesday)	Full day	

We apologize for any inconvenience caused. Should you have any enquiries, please contact the Clubhouse staff at 2694 8298.

Country Club Royale





張貼日期:19/5/2025

檔案編號: PAM/PRE/CH030/2025

致:聚龍居各業戶

修訂會所二樓兒童遊戲室開放時間

Revise Opening Hours for the Children's Playroom at 2/F Clubhouse

茲通知各業戶,本會所二樓兒童遊戲室將於 2025 年 5 月 26 日起修訂開放時間,詳情如下:-

Please be informed that the children's playroom at 2/F Clubhouse will revise opening hours on 26 May 2025. Details are as follows: -

設施 Facility	開放時段 Opening Session		收費 Fee
會所二樓兒童遊戲室 Children's Playroom at 2/F Clubhouse	08:00 - 12:00	星期一至五: \$5/每節每位小童 (已包含雨名同行成人)	Monday to Friday: \$5 / per session per child (Including two accompanied adults)
	12:30 - 18:30 19:00 - 22:00	星期六、日及公眾假期: \$10/每節每位小童 (已包含兩名同行成人) 家庭月費計劃: \$50/月 (每節只限一名小童及兩名 同行成人進入)	Saturday, Sunday and Public Holidays: \$10 / per session per child (Including two accompanied adults) Family Plan: \$50 /per month (Only for one children with two accompanied adults each session)

如有任何查詢,請致電 2694 8298 與會所職員聯絡。

Should you have any enquiries, please feel free to contact Clubhouse Staff at 2694 8298.

聚龍鄉村俱樂部 Country Club Royale

